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Møde i økonomiudvalget den 11. marts 2003

Medlemmer: _
_ Hans Henning Biørnsen

_ Hanne Kvvsgaard

_ Niels Jørgen Pedersen

_ Kim Rockhill

Jens Timm Jensen

Fra administrationen:
Lisbeth Lemmich

Mødedato: 11. marts 2003

Mødetidspunkt: kl. 8.00

Mødested: På kommunaldirektørens kontor

Mødets afslutning: kl. 11.45

Bemærkninger: __

Praktiske oplysninger:

Husk temadag før byrådsmødet med følgende emner:
1. Udtalelse om regionplan 2005
2. Oplæg vedr. 10. klasserne m.v.

Indholdsfortegnelse:

Kommunens økonomi
Overførsel af rammebevilling fra 2002 til 2003 
Investeringsplan 2002 og 2003 
Kommunens bankforretninger i udbud 
Budget oplæg 2004
Planseminar den 23. april samt orientering om oplæg til metodik for budgetlæggelse 
Revisionsberetning nr. 132 - delberetning for regnskabsåret 2002 
Regionplan 2005
Byggemodning af Nordmandsvænget - udbud 
Lokalebehov på skolerne 
Sikkerhedsinspektion af legepladser
Etablering af pædagogisk tilsvn med ungdomsboligerne og Cafe "Guldsmeden"
Renovering af køkken i Familiehuset
Maling af fællesrummet i Bofællesskabet Nordmandshusene
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Personalesager
Meddelelser fra borgmesteren
Eventuelt

1.

Kommunens økonomi

J.nr. ØKF 00.01010

Til efterretning for økonomiudvalget
Økonomichefen vil på mødet orientere om kommunens økonomiske situation. 
Økonomiudvalget gennemgik på møde den 11. marts 2003 det økonomiske nyhedsbrev af 
6. marts 2003.

2.

Overførsel af rammebevilling fra 2QQ2 til 2003

J. nr. 00.01S06 

Afgøres af byrådet

Økonomisk forvaltning har på baggrund af regnskabsrapport pr. 27. februar 2003 opgjort" 
rammeoverførsler" fra 2002 til 2003.
Specificerede bilag ligger i sagen.
Samlet rammeopgørelse vedlægges.
Der søges om en tillægsbevilling på den samlede overførsel.
Økonomiudvalget udsatte på møde den 11. marts 2003 sagen til mødet i april. 
Overførselsbeløbene undersøges og institutionslederne anmodes om at udtale sig til 
beløbene.
Sagen vurderes i chefgruppen, og oplæg fra chefgruppen forelægges sammen med sagen i 
april.

3.

Investeringsplan 2002 og 2003

J. nr. 00.01002 

Afgøres af byrådet

Teknisk og økonomisk forvaltning fremsender forslag til revideret investeringsplan 2003 med 
overførsler fra 2002 til 2003 på i alt kr. 28.694.000.
Bilag vedlægges.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. marts 2003 revideret investeringsplan 2003 
med overførsler fra 2002 til 2003 på i alt kr. 29.046.000,-.
(Beløbet er hævet med kr. 352.000,-, idet hele restbudgettet vedrørende sikring af skolevej 
ved Marbækskolen overføres).

4.

Kommunens bankforretninger i udbud

J. nr. 00.01ø22/03/0KF/GSN 

Afgøres af byrådet
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Kommunens bankforretninger skal jf. byrådsbeslutning af 19. maj 1999 i udbud i 2003. Den 
nye bankaftale skal løbe fra den 1. juli 2003 til den 30. juni 2006. Plan for gennemførelse af 
udbudsforretningen er som følger,

> Liste over banker som ønskes at afgive tilbud fremsendes til afgørelse i byrådet, den 
19. marts 2003, indstillingsbilag vedlægges.

> Udbudsmaterialet fremsendes til Kommunernes Revision til udtalelse, ultimo marts.
> Udbudsmateriale forelægges økonomiudvalget til afgørelse den 8. april 2003.
> Forelæggelse af tilbud for økonomiudvalget den 13. maj 2003 og afgørelse af byrådet 

den 21. maj 2003.
> Den 1. juli 2003 træder den nye bankaftale i kraft indtil den 30. juni 2006. 

Kommunens bankforretninger dækker de løbende bank- og kreditforretninger, obligations- og 
gældspleje, leasing, fleksible betalingssystemer mv.. Administrationens strategi er fortsat, at 
sikre, et balanceret hensyn til både pris, rådgivning, service og fleksible betalingssystemer. 
Forvaltningens indstilling: Det indstilles, at fremgangsmåden tages til efterretning. 
Herudover indstilles det, at administrationens indstilling følges, hvad angår valg af 
pengeinstitutter, som skal tilbydes at afgive tilbud på kommunens bankforretninger - løbende 
i perioden 1. juli 2003 til 30. juni 2006.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. marts 2003 forvaltningens indstilling.

5.

Budget oplæg 2004

J. nr. 00.01002

Afgøres af økonomiudvalget

I forbindelse med udarbejdelse af budgetoplæg 2004 og overslagsårene 2005 - 2007 
indstiller økonomisk forvaltning, at der kun lønfremskrives, samt anvendes Kommunernes 
Landsforenings lønskøn fra den 17. februar 2003.
Økonomiudvalget godkender på møde den 11. marts 2003 forvaltningens indstilling. 
Økonomiudvalget vil vurdere prisfremskrivningen sammen med behandling af 
rammeoverførslerne.

6.

Planseminar den 23. april samt orientering om oplæg til metodik for 
budgetlæggelse

J. nr. ØKF/GSN

Afgøres af økonomiudvalget

I forbindelse med den videre planlægning af planseminaret den 23. april 2003 for byrådet, 
ønsker administrationen at få en drøftelse af de emner, som der skal gennemgås på 
planseminaret. Jf. budgettidsplanen er der indtil videre fastsat tre punkter, disse er

> Drøftelse af budgetaktiviteter, generelle forudsætninger, herunder problematikken 
omkring servicevækstrammen

> Ældreområdet Ombygning af Nordhøj 4
Opførelse af 33 nye ældrevenlige boliger, ombygning af 27 utidssvarende 
plejehjemsboliger til 18 tidssvarende ældrevenlige boliger og ombygning af 10 
eksisterende beskyttede boliger, hvad angår toilet og indgangsforholdene.

> Befolkningsudviklingen, herunder den demografiske udvikling ved en fortsat 
udbygningsaktivitet

I vedhæftede notat uddybes første pind, idet det er administrationens vurdering, at 
opmærksomheden relativt tidligt i budgetforløbet skal være rettet mod dels udviklingen i 
serviceudgifterne, dels den finansielle situation. I notatet vil der også være en kort 
orientering om det indledende arbejde med at tilvejebringe et beslutningsgrundlag angående 
om- og tilbygningen til Nordhøj 4.
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Forvaltningens indstilling: Det indstilles, at økonomiudvalget drøfter det foreliggende 
notat med henblik på at få fastlagt endelig dagsorden til planseminaret den 23. april. Og 
endelige indstilles det, at økonomiudvalget tager de i notatet oplistede forslag til 
budgetlægningsmetodikker til efterretning.
Økonomiudvalget godkender på møde den 11. marts 2003 forvaltningens indstilling.

7.

Revisionsberetning nr. 132 - delberetning for regnskabsåret 2002

J. nr. BK 00.01K01 

Afgøres af byrådet

Kommunernes Revision fremsender beretning nr. 132 om den løbende revision i 2002.
Den udførte revision har ikke givet anledning til bemærkninger.
Beretningen vedlægges.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. marts 2003, at revisionsberetningen 
godkendes.

8.

Regionplan 2005

J. nr. 01.01.02P17/AKH 

Afgøres af byrådet

Hovedstadens Udviklingsråd indkalder forslag og idéer til den næste regionplan, som Rådet 
skal vedtage i 2005.
HUR har udarbejdet debatoplægget "Balance mellem vækst og miljø i Hovedstadsregionen - 
Hvordan?" og indkalder i perioden fra den 20. januar til den 31. marts 2003 forslag og ideer 
til den kommende Regionplan 2005.
HUR har også udarbejdet en beretning, som indeholder en redegørelse for den hidtidige 
planlægning og en vurdering af den forventede udvikling i den kommende planperiode. 
Debatoplæg og beretning er udsendt/udleveret til byrådets medlemmer på temadagen den 
22. januar 2003.
Kommunerne i Bycirklen har udarbejdet et oplæg til fælles svar. Forslaget er vedhæftet. 
Teknisk forvaltning arbejder på et notat, der opsummerer de ønsker til udlæg af nye 
byarealer, der har været behandlet siden Kommuneplan 2000 blev vedtaget.
Forslag til fælles svar til HUR vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på mødet den 26. februar 2003, at det udarbejdede 
oplæg til fælles svar tiltrædes, samt at det udarbejdede synopsis lægges til grund for den 
kommende politiske diskussion.
Endvidere tilføjes et tredje scenarier med en udbygning af 100 boliger pr. år fortrinsvis 
omkring Ferslev, Skuldelev og Skibby.

Der afholdes fællesmøde mellem miljø- og teknikudvalget og økonomiudvalget den 11. marts 
kl. 8.30 i mødelokale 1. Dybbro& Haastrup vil være repræsenteret på mødet.
Der er udarbejdet notat vedrørende kommunens bemærkninger til Regionplan 2005 og 
udkast til svar til HUR.
Materialet vedlægges.
Borgmesteren foreslår, at miljø- og teknikudvalget og økonomiudvalget foretager fælles 
indstilling til byrådet, da der er en person, der er medlem af begge udvalg.
Sagen tages op på temamøde inden byrådsmødet den 19. marts.
Økonomiudvalget og Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde den 11. marts 2003 
oplægget til fællesudtalelse fra Bycirklen til H.U.R. af 3. marts 2003.
Materialet blev gennemgået af Jens Monrad Hansen fra firmaet Dybbro og Haastrup.
Oplæg til Skibby kommunes udtalelse til H.U.R. vedrørende det fremtidige boligbyggeri i 
kommunen af 3. marts 2003 blev gennemgået.
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På baggrund af drøftelserne på mødet, foreslog økonomiudvalget og miljø- og teknikudvalget, 
at der udbygges syd, øst og nord for Skibby. Der bør åbnes mulighed for mere byggeri i 
landsbyerne. Tidligere forslag om udbygning af landsbyerne medtages. Erhvervsudbygning i 
Venslev medtages.
Miljø- og teknikudvalget og økonomiudvalget anbefaler en boligudbygning i kommunen frem 
til år 2017 på ca. 100 boliger om året.
Notatet af 3. marts 2003 suppleres med ekstra bilag til byrådsmødet, som bliver indstillingen 
til H.U.R.

9.

Byggemodning af Nordmandsvænaet - udbud

J. nr.13.06.04022 

Afgøres af økonomiudvalget

Ingeniørfirmaet Niras, som projekterer byggemodningen af Nordmandsvænget, har rejst 
spørgsmålet om valg af udbudsform.
iflg. intern Instruks nr. 10-00-00 skal entrepriser, der kalkuleres til anlægsudgift mellem 
250.000,- kr. og 1.000.000,- kr. udbydes i begrænset udbud med mindst 3 deltagere. 
Entrepriser, der kalkuleres til over 1.000.000,- kr. udbydes i offentligt udbud.
Forvaltningen skønner entreprenørdelen af anlægsudgiften til ca. 5.000.000,- kr.
Det er ønskeligt at udbyde arbejdet i begrænset udbud, idet man kan invitere entreprenører, 
som har erfaring med denne type arbejde, og som man ved, kan gennemføre arbejdet 
tilfredsstillende. Herudover er udbudsomkostningerne lavere ved begrænset udbud.
På denne baggrund foreslår forvaltningen og Niras, at byggemodningsentreprisen udbydes i 
begrænset udbud med mindst 5 tilbudsgivere.
Forvaltningens indstilling:
Byggemodningsentreprisen udbydes i begrænset udbud med udvælgelseskriteriet laveste bud 
til mindst 5 entreprenører.

Der afholdes fællesmøde mellem miljø- og teknikudvalget og økonomiudvalget den 11. marts 
kl. 8.30 i mødelokale 1.
Borgmesteren foreslår, at miljø- og teknikudvalget og økonomiudvalget foretager fælles 
indstilling til byrådet, da der er en person, der er medlem af begge udvalg.
Miljø- og teknikudvalget behandlede sagen på møde den 11. marts 2003. 3 medlemmer af 
miljø- og teknikudvalget følger forvaltningens indstilling og 2 medlemmer (A) fastholder, at 
instruksens regler følges.
Økonomiudvalget behandlede sagen på møde den 11. marts 2003, hvor et flertal følger 
forvaltningens indstilling og 1 medlem (Kim Rockhill) indtager særstandpunkt, idet han 
fastholder, at instruksens regler følges.
Jens Timm Jensen havde meldt afbud til mødet.

10.

Lokalebehov på skolerne

J. nr. 82.00/JOH

Det konservative Folkeparti har anmodet om en undersøgelse/opgørelse af lokalebehovet på 
Skibby kommunes skoler - i relation til det resterende lånebeløb for renovering af 
folkeskoler.
Forvaltningen har i samarbejde med skolelederne lavet en status over det umiddelbare 
lokalebehov.
Bilag af 10. februar 2003 vedlægges.
Skole-, social- og sundhedsudvalget har på sit møde den 25. februar 2003 godkendt 
at situationen omkring Marbækskolen afklares hurtigst muligt.
at med udgangspunkt i skoleledergruppen suppleret med resurse fra teknisk forvaltning 

arbejder en arbejdsgruppe videre med definering af et fælles skolesyn og
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prioriteringskriterier som grundlag for det fortsatte arbejde med skolernes fysiske rammer, 
således at Skibby Kommunes skoler på sigt kan leve op til intentionerne i lovgivningen, 

at arbejdsgruppen udarbejder forslag til prioriteret liste over skolebyggeprojekter for 2003 
inden for den resterende del af lånerammen.

Miljø- oa teknikudvalaet har på møde den 26. februar 2003 taget orienteringen til 
efterretning.
Økonomiudvalget tog på møde den 11. marts 2003 orienteringen til efterretning. 
Arbejdsgruppen kan tage mulighederne for at købe / leje pavillon med i overvejelserne.

11.

Sikkerhedsinspektion af legepladser

J. nr. SSSF 82.11.01 

Afgøres af byrådet

Lederen af institutionsområdet fremsender ansøgning om sikkerhedsinspektion af 
legepladser.
Der har i de seneste år været megen opmærksomhed rettet mod sikkerhed på legepladser. I 
mange år har der været efterlyst sikkerhedsregler for legeredskaberne - i 1999 kom de 
første regelsæt . Siden er der kommet fokus på området, og det er nu den europæiske 
standard for sikkerhedskrav- kaldet DS/EN1176 og DS/EN1177 - der er gældende for 
området.
Der uddannes nu instruktører på Teknologisk institut, som har den fornødne viden til at 
udføre sikkerhedsinspektionen af legepladser.
I Skibby kommune har den hidtidige praksis været, at kommunens legepladser blev 
gennemgået 2 gange årligt. Legeredskabernes vedligeholdelses- og sikkerhedsmæssige 
tilstand er blevet efterset, og de enkelte legepladsansvarlige har efterfølgende skullet 
iværksætte istandsættelsesarbejdet.
Henvendelser fra institutionerne har vist, at disse eftersyn ikke altid har registreret alle 
kritiske punkter, og dermed ikke har givet sikkerhed for, at standarden på legepladserne 
opfylder de gældende krav.
Certificeret legepladsinspektør Jesper Henriksen har i december måned 2002 foretaget en 
sikkerhedsinspektion, som er i overensstemmelse med sikkerhedskravene i de europæiske 
standarder på kommunens 15 legepladser (excl. Skovbørnehaven)
De omtalte legepladser er:
3 børnehaver 
3 integrerede institutioner 
3 skoler 
3 klubber
Dagplejens heldagslegestue 
Familiehuset
Offentlig legeplads v. Irisvej 
Skovbørnehaven
Da prisen reduceres ved 16 legepladser, anbefaler lederen af daginstitutionsområdet, at 
Skovbørnehaven får inspektionen vederlagsfrit, men naturligvis selv afholder udgiften til 
diverse istandsættelser.
Tilbuddet omfatter :

> Årligt grundlæggende sikkerhedsinspektion af samtlige legepladser.
> Rapporter udfærdiges i tekst og billeder, dokumenterer de kritiske punkter( eks. 

vedlagt)
> Der gives instruktion til personalet i brug af skemaer til " dagligt visuelt eftersyn " og 

"periodisk eftersyn "
> Der gives opfølgning og kontrol af " periodisk eftersyn"

Pris for 1.års eftersyn af 16 legepladser : kr. 40.320,-.
Pris for de følgende årlige sikkerhedsinspektion af 16 legepladser : kr. 23.320,-.
Udtalelse fra økonomisk forvaltning beror i sagen.
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Skole-, social- oa sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 25. februar 2003, at der 
søges en tillægsbevilling på kr. 40.320,- , som finansieres over kassebeholdningen, samt at 
institutionerne fremover selv afholder udgifterne.
Hanne Kyvsgaard, Kristian Moberg og Jens Brogaard Jensen indtager særstandpunkt, idet de 
ikke ønsker at der skal gives en tillægsbevilling.
Økonomiudvalget behandlede sagen på møde den 11. marts 2003. Hans Henning Bjørnsen 
og Hanne Kyvsgaard anbefaler, at udgifterne holdes indenfor rammerne.
Niels Jørgen Pedersen indtager særstandpunkt og følger skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
Kim Rockhill indtager særstandpunkt og afventer stillingtagen til byrådsmødet.
Jens Timm Jensen havde meldt afbud til mødet.
Det må undersøges, om alle offentlige legepladser er medtaget (eks. Sønderby).

12.

Etablering af pædagogisk tilsvn med ungdomsboligerne oa Cafe "Guldsmeden"

J. nr. SSSF 16.03.30/31 

Afgøres af byrådet

I forlængelse af skole-, social- og sundhedsudvalgets behandling af handleplan for unge og 
misbrug september 2002 forelægges hermed etableringsplan for en ungdomscafe kombineret 
med pædagogisk tilsyn med ungdomsboligerne.
Kort efter udvalgets behandling modtaget kommunen tilbud om at leje forretningslokale i 
midtbyen i tilknytning til ungdomsboligerne i Hovedgaden. Kommunen har med udvalgets 
tilladelse indgået lejeaftale pr. 15.12.2002.
Forvaltningen har således regnet på udgifterne til ovenstående.
Pædagogisk tilsvn med ungdomsboligerne.:
Forslaget har været forelagt beboerne i såvel Hunegården og på Hovedgaden og selskabets 
bestyrelse, som har modtaget forslaget positivt. De unge er enige i, at de vil kunne drage 
udbytte af tilsynet og hilser dette velkomment. Bestyrelsen er ligeledes enige heri, men kan 
dog p.t. ikke se mulighed for at indgå i en medfinansiering af tilsynet. Med tiden vil der dog 
blive mulighed for at indlægge dette i de unges husleje, men det vil kræve, at udgifterne til 
vedligeholdelse nedbringes, ellers vil de unges husleje blive for dyr. Det er dog forvaltningens 
og selskabets opfattelse, at et tilsyn vil medføre mindre hærværk og bedre vedligeholdelse, 
hvorfor der med tiden vil være mulighed for en finansiering over huslejen. Dette bør derfor 
løbende vurderes med boligselskabet og bestyrelsen 1 gang årligt.
Det vurderes, at der er behov for tilsyn med de unge i boligerne således.:
Hovedgaden 21/2 time ugentligt, Hunegården 21/2 time ugentligt,
Ialt 5 timer ugentligt heraf 2 /  time på aften og søn- og helligdage til 50% overtid. Totalt 
7 /  time ugentligt.
Prisen herfor er ca. 170 kr. pr. time pr. måned pr. år
Udgiften udgør således totalt 5.525,00 kr. 66.300,00 kr.
Pr. beboer udgør udgiften 276,25 kr. 3.315,00 kr.

Etablering af Cafe "Guldsmeden".:
Formålet med cafeen er, dels at skabe et udgangspunkt for det pædagogiske tilsyn, dels at 
etablere et længe ønsket værested for de unge i alderen 14 til 18 år, som blev beskrevet i 
referat af 4. november 2000 fra idédag med de unge
Cafeen tænkes åbnet som et tilbud til de unge, hvor de dels kan mødes og tale sammen, dels 
arbejde med computer og internet, spille spil m.v. primært i de tidsrum, hvor der ikke er 
andre tilbud til de unge i området, altså weekends og ferier.
Ved åbningen af et sådant tilbud er det væsentligt, at stedet sikres en fornuftig ramme med 
den rette pædagogiske ånd og tilgang til de unge. Forvaltningen vurderer derfor, at det er 
nødvendigt, at det i starten opstartes med pædagogtimer, i samarbejde med ungdomsskolen 
og SSP. Det er tanken på et senere tidspunkt at nedbringe forbruget af pædagogressourcer 
og supplere arbejdet i cafeen med frivillige voksne. Dette forventes at kunne etableres efter 
ca. 1 års aktivitet.
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Det anbefales, at cafeen drives af ungdomsskolen og SSP, således at de har det daglige 
ansvar og står for planlægningen af de ansattes arbejdstid i cafeen. Selve den administrative 
styring af cafeen vurderes at kunne afholdes inden for Ungdomsskolen og SSP/skumbud- 
gettet.
Åbning af cafeen medfører en etableringsudgift, samt en løbende driftsforøgelse, som det 
ikke er muligt at finansiere inden for Ungdomsskolen eller SSP/Skummidlernes eksisterende 
ramme.
Udtalelse fra ungdomsrådet samt udtalelse fra økonomisk forvaltning ligger i sagen.

Skole-, social- oa sundhedsudvalget indstillede på møde den 28. januar 2003 følgende: 
at der anbefales tilsyn med ungdomsboligerne, hvortil der blev ansøgt om en tillægsbevilling 

på kr. 66.300,-, som finansieres over kassebeholdningen. 
at det anbefales at der oprettes en cafe, som beskrevet. Omkring åbningstiden ændres denne 

til kun fredag og lørdag. Lørdag flyttes til aftentimerne, i alt 10 timer til begge dage. Der 
skulle foreligge en ny økonomisk beregning til økonomiudvalget, hvortil der søges en 
tillægsbevilling, som finansieres over kassebeholdningen. 

at sagen evalueres om et år og tilbagemelding fra lederen af Børn og ungerådgivningen i 
september 2003.

Forvaltningen har gennemgået beregningen på ny, herunder er der medtaget tyverisikring. 
Økonomiudvalget tilbagesendte på møde den 18. februar 2003 sagen til fornyet behandling 
i skole-, social- og sundhedsudvalget, idet udvalget ønskede, at den økonomiske beregning 
skal gennemgås og rettes inden forelæggelsen i skole-, social- og sundhedsudvalget. Der må 
og indgå udgift til tyverisikring i beregningen.
Skole-, social- oa sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 25. februar 2003, at der 
etableres tilsyn med ungdomsboligerne, hvortil der ansøges en tillægsbevilling på kr.
66.300, som finansieres over kassebeholdningen. Samtidig anbefales, at der oprettes en cafe 
som beskrevet, og at åbningstiden fastsættes til 10 timer fordelt på fredag og lørdag.
Udgiften andrager kr. 288.504,- incl. etableringsudgifter, hvortil der søges en 
tillægsbevilling, som finansieres over kassebeholdningen.
Kristian Moberg indtager særstandpunkt, idet han ønsker at løn- og driftsudgifter skal 
finansieres over forvaltningens eget budget.
Hanne Kyvsgaard afventer behandlingen i økonomiudvalget.
Økonomiudvalget behandlede sagen på møde den 11. marts 2003.
Niels Jørgen Pedersen anbefaler skole-, social- og sundhedsudvalgets indstilling.
Hans Henning Bjørnsen, Hanne Kyvsgaard og Kim Rockhill afventer deres stillingtagen til 
byrådets møde.
Jens Timm Jensen havde meldt afbud til mødet.

13.

Renovering af køkken i Familiehuset

J. nr. SSSF 82.18 

Afgøres af byrådet

På udvalgets mode den 17. december 2002 blev ansøgningen om renovering af køkkenet i 
Familiehuset (stueetagen) tilbagesendt, idet udvalget ønskede dels et forslag til en anden 
finansiering og dels at undersøge om de krav der evt. skal være opfyldt for at projektet kan 
fungere som skolekøkken m.m.
Teknisk forvaltning har forespurgt Fødevaredirektoratet om krav til skolekøkken. Der er i 
skrivende stund ikke kommet svar fra Direktoratet, men Teknisk forvaltning har fået oplyst 
pr. telefon, at den foreslåede renovering af køkkenet er i overensstemmelse med reglerne. 
Udtalelse fra økonomisk forvaltning beror i sagen.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 25. februar 2003, at 
køkkenet leases, som beskrevet i intern notat af 12/12 2002. Udgiften hertil afholdes af 
Familiehusets konto.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. marts 2003 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.
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14.

Malina af fællesrummet i Bofællesskabet Nordmandshusene

J. nr. SSSF 82.07 

Afgøres af byrådet

Lederen af Bofællesskabet Nordmandshusene ansøger om at få malet fællesrummet i 
Bofællesskabet. Beboerne har i de sidste 10 år 2 gange selv betalt for at få malet væggene 
og 1 gang for at få lakeret gulvet.
Der er indhentet tilbud på maling og anmodet om et ekstra beløb til lakering af gulvet.
Der har ikke været afsat penge af på budgettet til indvendig vedligeholdelse i de 10 år 
bofællesskabet har eksisteret. Da dette er en kommunal arbejdsplads ansøges om at få 
halvdelen af beløbet dækket. Endvidere søges om, at der fremover vil blive afsat beløb på 
budgettet til den indvendige vedligeholdelse.
Udtalelse fra økonomisk forvaltning forelå til mødet.
Skole-, social- oa sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 28. januar 2003, at 
halvdelen af udgiften bevilges, og der søges en tillægsbevilling på kr. 10.000,- excl. moms, 
som finansieres over kassebeholdningen. Endvidere anbefales, at der forsøges afsat beløb til 
vedligeholdelse på budgettet fremover.
Hanne Kyvsgaard og Kristian Moberg indtager særstandpunkt, idet de ikke ønsker, at der 
gives en tillægsbevilling, men afansøgningen må afvente budget 2004.
Jens Timm Jensen var gået under punktets behandling.
Økonomiudvalget ønsker på møde den 18. februar 2003 undersøgt, om der i den 
kommunale huslejebetaling afsættes beløb til indvendig vedligeholdelse.

Skole-, social- og sundhedsforvaltningen oplyser, at kommunen lejer hele ejendommen af 
Boligselskabet af 1939 og derefter videreudlejer de 5 lejligheder med huslejebetaling hertil. 
Boligselskabet har ikke ansvar for indvendig vedligeholdelse. Kopi af lejekontrakten vedlagt 
sagen.
Økonomiudvalget behandlede sagen på møde den 11. marts 2003.
Niels Jørgen Pedersen og Kim Rockhill anbefaler skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
Hanne Kyvsgaard og Hans Henning Bjørnsen indtager særstandpunkt, idet de ønsker, at 
ansøgningen må afvente budget 2004.
Jens Timm Jensen havde meldt afbud til mødet.

15.

Personalesager

Til efterretning for økonomiudvalget

Mappe med kopier af diverse skrivelser fra løn- og personalekontoret er fremlagt. 
Økonomiudvalget tog på møde den 11. marts 2003 sagen til efterretning.

16.

Meddelelser fra borgmesteren

a)
Borgmesteren orienterede om henvendelsen af 4. marts 2003 fra miljøministeren om 
eventuelt at gennemføre et projekt Nationalpark Roskilde Fjord.
Projektet og henvendelsen drøftes også på borgmestermøde i Ølstykke den 13. marts.

17.

Eventuelt


